
Anteckningar från Skolmöte i Hållnäs skola

Datum; 20220814

Resultatet av samtal i mindre workshopgrupper:.

1. Ekonomi- och juridikgruppen

- Vad kan man förvänta sig för intäkter från skolfastigheten? Vad kommer den kosta?
- Det måste finns en tydlig underhållsplan för hela skolbyggnaden.
- Vad är det för driftsform som är relevant avseende skolbyggnaden? Ekonomisk förening.
- Det måste formas en operativ grupp som är arbetar med övertagandet av skolfastigheten
- Hur ska man få ihop kapitalet?

2. Fastighetsgruppen:

- Vissa i gruppen har gått en besiktningsrund
- Bra skick verkade man vara överens om.
- Vilka risker finns mögel? Radon?
- Samtal om uppvärmning
- Ej moderna våtrum i gympasal
- Snacka om ventilation.
- Skötsel. Hur ska den hanteras? Gruppen såg stor potential för lokala företag att kunna
sköta detta betydligt bättre än vad som görs idag med Tkabs stora upphandlingar där
Hållnäs blir lågt prioriterat.
- Fler undersökningar om byggnadens skick behövs.

3. Visionsgruppen

- Utbildning: Naturskolan. Temadagar.
- -Utbildning: Kvällskurser
- Goda exempel/undervisning: Egen odling
- Ungdomsgård / ungdomsverksamhet
- Lägerverksamhet:  Sport & kultur
- Entreprenör: catering och restaurangverksamhet
- Restaurangverksamhet
- Hyra ut kontor
- Elplatser: parkering
- Kulturplats / festival:
- Filial till folkhögskola / andra utbildning
- Bibliotek:
- Museum:
- Turistinfo:
- Vandrahem
- Microföretagande/ incubator (partner Tierp)
- Daglig verksamhet (LSS och äldreomsorg)



Efter att varje grupp fått sina tankar presenterade avslutades mötet med frågan om man nu
vill gå vidare och konkretisa en plan för att ett bygdebolag ska kunna ta över skolbyggnaden.
Samt att en operativgrupp, som inte bara bestod av styrelsemedlemmar från Sockenrådet,
skulle driva denna process. Svart på både frågorna var ja.

De som anmälde sig att delta i den operativa arbetsgruppen kommer att kallas till ett första
möte inom kort.


